
Fra: Jensen, Trude Espedal <Trude.Espedal.Jensen@bergen.kommune.no> 
Sendt: mandag 25. september 2017 12.07 
Til: Sveinung Kvamme 
Emne: SV: Matavtalen 
 
Da tar jeg kontakt med leverandøren nå og får lagt adressene til. Jeg sender en mail til deg med 
bekreftelse når det er på plass. Jeg ber også dem om å opprette kontakt og bestilling med dem som 
evt ikke er kommet i gang. Beklager glippen! 
  
Mvh Trude 
  

Fra: Sveinung Kvamme [mailto:Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no]  
Sendt: 25. september 2017 12:02 
Til: Jensen, Trude Espedal 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei! 
Takk for oppklåring. 
Det kan sjå ut til at dei som har bede om levering, også har fått det. Det er ikkje alle som «vil ha» slik 
leveranse. 
  
Venleg helsing 
Sveinung Kvamme 
  

Fra: Jensen, Trude Espedal [mailto:Trude.Espedal.Jensen@bergen.kommune.no]  
Sendt: mandag 25. september 2017 11.25 
Til: Sveinung Kvamme 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Jeg ser på tilslutningsskjema nå at du har helt rett. Her har det skjedd en glipp ved at bare første 
kollonnen med navn på enheter er lest inn. Jeg kan kontakte leverandøren å få ordnet dette med en 
gang. Beklager så mye, det er min feil!  
  
PS: er det slik at disse ikke har fått varelevering etter ny avtale? 
  
Mvh Trude 
  

Fra: Sveinung Kvamme [mailto:Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no]  
Sendt: 25. september 2017 11:16 
Til: Jensen, Trude Espedal 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei! 
Slik har også eg forstått dette. Men eg har ikkje klårt for meg kvifor «berre» desse einingane er med. 
Vi har meldt inn fleire einingar, ref tilsutningsskjemaet, men i avtalen er berre dei du nemner med.  
Er det leverandøren som har gjort desse avgrensingane, og i så fall kvifor? 
  
Venleg helsing 
Sveinung Kvamme 
  

Fra: Jensen, Trude Espedal [mailto:Trude.Espedal.Jensen@bergen.kommune.no]  
Sendt: mandag 25. september 2017 11.04 
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Til: Sveinung Kvamme 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei igjen, 
  
Avtalen gjelder bare dem som er tilsluttet avtalen;  
Radøy Matsørvis  
Radøy interkommunale busenter 
Radøy arbeidssenter 
Sæbø skule 
Sæbø barnehage 
Prestmarka barnehage 
  
De andre barnehagene du nevner er ikke en del av kontrakten. 
  
Mvh Trude 
  

Fra: Sveinung Kvamme [mailto:Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no]  
Sendt: 22. september 2017 15:31 
Til: Jensen, Trude Espedal 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei! 
Eit siste spørsmål:  
  
Det er litt forvirring iht kva einingar som er med i avtalen. I avtaledokumentet er det vist til Sæbø 
barnehage, Sæbø skule og Prestmarka barnehage. Dei andre barnehagane (Bø, Austebygd) og 
skulane (Manger, Hordabø og Austebygd) er ikkje nemnt. Er det slik å forstå at avtalen berre gjeld dei 
spesifikt lista einingane, eller gjeld den alle skular og barnehagar?  
  
Venleg helsing 
Sveinung Kvamme 
  

Fra: Jensen, Trude Espedal [mailto:Trude.Espedal.Jensen@bergen.kommune.no]  
Sendt: fredag 22. september 2017 13.32 
Til: Sveinung Kvamme 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei, 
  
Flott   
  
Til orientering kan jeg nevne at i byrådsvedtak 1198/17 er det vedtatt ny instruks om prosedyre for 
bruk av reserverte og inkluderende kontrakter. Vedtaket innebærer at Bergen kommune i større grad 
enn tidligere er forpliktet til å fremme et inkluderende arbeidsliv gjennom strategisk bruk av 
kommunens anskaffelser. Instruksen gjelder fra 1. september 2017 og vil omfatte alle kontrakter og 
alle anskaffende enheter.  
  
Ha en fin helg! 
  
Mvh Trude Espedal Jensen 
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Fra: Sveinung Kvamme [mailto:Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no]  
Sendt: 22. september 2017 12:26 
Til: Jensen, Trude Espedal 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei! 
Takk for god informasjon. Eg har ingen problem med å forstå dette, og har forsøkt å trekkja fram 
nokre av momenta du skriv inn i argumentasjonen min overfor dei aktuelle einingane.  
  
Dersom det er greitt for deg, sender eg eposten vidare til alle berørte einingar, og eg tek innhaldet 
med meg til neste politiske møte der vi skal orientera om innkjøpsavtalar. 
  
  
Venleg helsing 
Sveinung Kvamme 
  

Fra: Jensen, Trude Espedal [mailto:Trude.Espedal.Jensen@bergen.kommune.no]  
Sendt: fredag 22. september 2017 12.04 
Til: Sveinung Kvamme 
Kopi: NESTAVOLL, SILJE 
Emne: SV: Matavtalen 
  
Hei Sveinung,  
  
Det var synd å høre at dere har utfordringer knyttet til matavtalen.  
  
Det er absolutt ikke meningen at man skal måtte handle lokalt pga manglende leveringer. Jeg vil 
oppfordre til at min mailadresse trude.espedal.jensen@bergen.kommune.no gis til alle bestillende 
enheter, slik at jeg blir satt på kopi når de henvender seg til Måkestad vedrørende levering eller 
kvalitet. De kan selvfølgelig sende meg mail direkte vedrørende klager, men for å fortest mulig få 
ryddet opp i det aktuelle problemet er det viktig at leverandøren også får melding direkte. 
  
Når det gjelder pris, så kan det være tungvint å forklare hvorfor prisene kan være høyere enn i en i en 
dagligvarebutikk eller til tidligere lokale avtaler. Jeg kan nevne noen mulige årsaker: 

- I denne konkurransen var ikke pris eneste tildelingskriterie, vi hadde også vektet 
samfunnsansvar med 20%. Vi er glad for å kunne vise til at hele 6 årsverk med varig 
tilrettelagt arbeid (fra Grønneviken) har sitt daglige arbeid med kontrakten.  

- Sammenlignet med butikk, så har vi i avtalen mennesker som foretar plukk av varer og 
kjøring til dør. Dette utløser naturligvis kostnader sammenlignet med egen handel i 
dagligvarebutikk. Her er det to viktige moment jeg vil trekke frem; hvis man sender en ansatt 
for å handle må man tenke over hvor lang tid arbeidet tar, og legge det til på kasselappen. 
Denne typen administrative kostnader blir ofte glemt. Det andre momentet er at det er en 
ulovlig direkteanskaffelse å ikke ha en avtale. 

  
Fordelene med å handle på avtale er mange, utover det lovpålagte. Man får statistikker over kjøp, og 
en effektiv varemottak- og fakturaflyt (dersom man har e- handel) 
  
Det er ingen barnehager som er «løst» fra avtalen. Vi har et oppfølgingsmøte med leverandøren om 
et par uker, der vi blant annet er varslet om at det er enkelte barnehager i avtalen som ikke har noe 
omsetning (varselet gjelder en annen kommune). På bakgrunn av dette kommer vi til å ta en 
gjennomgang av avtalelojalitet på alle enheter. Dersom enheter som er en del av avtalen ikke 
handler på avtalen kan det utløse bøter. 
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Jeg vil avslutningsvis igjen påpeke at vi ikke skal akseptere dårlig kvalitet og manglende leveringer fra 
leverandøren, og håper at dere kan melde fra til meg når dette skjer. Kontrakten har bestemmelser 
som utløser bøter dersom dette når et visst nivå.  
  
Ta gjerne kontrakt med meg dersom du har flere spørsmål, det er viktig at bestillerne får god 
informasjon og forståelse for avtalen. 
  
Mvh Trude Espedal Jensen 
  
  

Fra: Sveinung Kvamme [mailto:Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no]  
Sendt: 22. september 2017 11:35 
Til: NESTAVOLL, SILJE 
Emne: Matavtalen 
  
Hei! 
Vi har mykje pes på matavtalen. Dette gjeld først og fremst barnehagane våre. Seinast i 
kommunestyret i går vart det stilt spørsmål med kvalitet, pris, levering osv.  
  
Vi ser at kostnaden til matvarer har gått mykje opp, og det er misnøye med både kvalitet og faktiske 
leveransar. Pga manglande levering, må ein handla noko lokalt, og dermed blir det surr. 
  
Samstundes går det rykte om at Juvikstølen barnehage i Lindås er «løyst» frå avtalen fordi det ikkje 
er eit storkjøkken.  
  
Er det mogeleg å løysa barnehagane frå avtalen på noko vis? 
  
Med venleg helsing 

Sveinung Kvamme 
Økonomisjef Radøy kommune 
Tlf 5634 9040 Mobil 909 57 578 
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